
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte SPF-Seniorerna Kvarnen onsdag 9 mars 2022. 

Lokal: Livbojen 

Närvarande: Inger Edling, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson, Pia Flodin, Håkan 
Söderberg, Anders Kinch och Yvonne Werneman. 

 

§169 Mötets öppnande. 

Ordförande hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§170 Haverdals Samhällsförening. 

Gunilla Lillie Bauer och Björn Sleman från Haverdals Samhällsförening 
berättade hur de jobbar i föreningen utifrån ”Plan 2050”.  

Idag ingår 354 medlemshushåll i föreningen, som driver frågan om 
plusbostäder samt lekplats. Vi från styrelsen SPF föreslog att de skulle ge ut en 
enkät för att få bybornas åsikt i frågan om plusbostäder. 

Efter utförlig och intressant information från Gunilla och Björn diskuterade vi i 
styrelsen om och hur vi skall engagera oss.  

§171 Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§172 Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes. 

§173 Ekonomi. 

Inget nytt utom att Jan ansökt om pengar från Hemvårdsförvaltningen. 

§174 Medlem. 

Inga nya medlemmar. 

§175 Hemsidan. 

Inget nytt 



 

§176 Månadsmötet. 

Vi diskuterade inför månadsmötet den 14 april. Vår tidigare ordförande Hans 
Emanuelsson skall avtackas och vår nuvarande ordförande Inger gör detta.  

§177 SPF-Kvarnens arbetsformer. 

Inger föreslog att vi skulle jobba med frågan ”hur” när det gäller våra olika 
uppdrag i styrelsen. Vid nästa möte fick Jan Henriksson, vår kassör och 
försäkringsansvarige, i uppdrag att kolla våra försäkringar i föreningen.  

§178 Hjärnkoll. 

Vid vår tävling ”Hjärnkoll” deltog 12 medlemmar. Inger Hjern, Håkan Söderberg 
och Inge Emanuelsson vann och skall representera SPF-Kvarnen i 
distriktsfinalen i Vessigebro. 

§179 Enkät om ev. förändring av distriktsindelning. 

Det har inkommit en enkät till föreningen från distriktet som vi fyllde i 
gemensamt. 

§180 Rapport från KPR-s möte på Katrineberg och Samrådsgruppens möte i 
Halmstad. 

Inger Edling deltog i mötet med KPR och berättade vad som avhandlats. I år är 
det valår och då är det extra viktigt att definiera vilka frågor som är viktiga för 
våra medlemmar. 

Likaså har Inger Edling deltagit i Samrådsgruppens möte. Hon kunde rapportera 
att flera föreningar tappat medlemmar nu under pandemin. 

 17-18 maj kommer att anordnas ett Seniorevent i Halmstad. 

Rita Ewesson, som är kontaktperson från distriktet kommer att inbjudas till 
nästa styrelsemöte. 

§181 Rapport från ordförandens aktivitetsbesök. 

Inger har besökt olika aktivitetsgrupper för att presentera sig och se lite hur de 
jobbar. Det har upplevts som mycket positivt från de grupper hon besökt. 

§182 Folkhälsoveckan 16-20 maj. 

Under folkhälsoveckan kommer digitala möten med olika inslag att erbjudas 
våra medlemmar. Vi diskuterade om vi i föreningen skall ha något jippo i 
samband med detta?  



§183 Folkhälsoansvariga. 

Vi har idag inte någon eller några folkhälsoansvariga och vi diskuterade hur vi 
skall kunna få några nya medlemmar intresserade av att ta på sig denna syssla. 

§184 Övriga frågor. 

Anders föreslog att vi vid samåkning med bil skall ha ett bestämt pris.  

Han föreslog 30 kronor/bil och 25 kronor/mil.  

Jan Henriksson meddelad att PRO skall upphöra i Gullbrandstorp. Skall vi hålla 
oss framme för att eventuellt locka nya medlemmar till vår förening?  

Yvonne undrade om annonseringen i HP inför månadsmöten ger särskilt 
mycket resultat? 

De flesta får information via hemsidan. Vi beslöt att ha annonseringen kvar till 
våra månadsmöten. 

Till distriktsstämman i Vessigebro åker: Inger Edling, Pia Flodin, Boel 
Henriksson, Barbro Eriksson, Sven Olsson, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson och 
Yvonne Werneman. 

Samåkning. Bil 1: Sven Olsson, Barbro Eriksson, Boel Henriksson och Pia Flodin.   

Bil 2: Inger Edling, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson och Yvonne Werneman. 

I fortsättningen ansvarar Jan Gunnarsson för att skicka ut gratulationskort till 
våra medlemmar som fyller jämt. 

§185 Nästa styrelsemöte och kaffeansvarig. 

Nästa styrelsemöte blir den 8 april på Livbojen. Pia bjuder på kaffe. 

 

 

……………………………………………………                     ………………………………………………… 

  Inger Edling ordförande                                         Yvonne Werneman sekreterare 

 

 

 

 

 


